
Formandens beretning 2014. 

Et roligt år i Foreningen, hvor vi igen havde nogle ekstra udgifter 

grundet et kabelarbejde, der skyldtes vand i kablerne fra gamle skader 

med diverse gravearbejder bag Svendborgvej 39 over Fasanvej 1, hvor vi 

har en tinglysning til Svendborgvej 41 stander ved Solholmvej. Dette 

arbejde blev udført sidst i marts ind i april. Vi måtte etablere tre nye 

tilslutninger på Granvej 71 den gamle børnehave, der er blevet til to nye 

lejligheder, samt én udstykning i baghaven. Dette blev etableret pr. 1. 

juli. Endvidere fik vi et par nye tilslutninger i den gamle bydel.  

Vi har dags dato 1142 medlemmer. De fordeler sig med 361 GP. 300 MP. 

samt 481 FP. Der er 114 mulige tilslutninger samt de tomme 

udstykninger. 

 I året der gik, havde vi ingen grundejersager. 

 Vi afholdt et salgsarrangement på YouSee`s vegne i september. Dette 

gik desværre ikke lige efter bogen, da der var nogle, der blev 

misinformeret. I starten af oktober var bestyrelsen inviteret i Odense 

Congress Center til møde med YouSee og programudbydere samt 

diverse samarbejdspartnere for at høre om de nye tiltag.  

Året sluttede desværre lidt skævt for vores hjemmeside, der ligger på 

YouSee`s platform, for en del af dem, som skulle ændre programpakke i 

november, kom ikke igennem, hvis de blev sendt fra  gmail eller 

hotmail, men modtog en bekræftigelse på modtagelse. Det er vi i 

samarbejde med YouSee ved at ændre, så denne fejl ikke opstår igen.  

Forventningerne for 2015 vil være uændret i forhold til sidste år, da der 

ikke er nogle nyudstykninger i byen, men kun de tilbageværende i 

Kirsebærhaven samt enkelte rundt om i byen.  


